
Holmsbu Vel 
Møtereferat 16.04.24. 
 
Tilstede: Inger Viktor, Klaus Nærø, Arne B Larsen, Dag Grytan, Filip Brodersen, 

Marianne Moen. 
Fravær:  Raymond Nedrebø, Tone Lyngås Johnsen, Monica Grønvold 
 
 
Referent: Arne B Larsen 
 

Kommentarer til forrige referat - ingen 
 
SAK 31/2023/202 Årsmøte 

• Kommet forslag om å kjøpe inn hundepose dispensere. 

• Kommet inn søknad fra kunstgruppa om støtte.   

• Fått inn budsjetter, regnskap og årsrapporter fra alle komiteene 

• Valgkomiteen jobber med å få inn representanter i de 
forskjellige komiteene, og til de som er på valg i styret. 

• Det er styre som skal velge ny valgkomite. 
    
    
 
SAK/32/2023/2024 Budsjett/regnskap  

• Regnskapet for 2023 viser et overskudd på kr. 26.926. 

• Budsjettet er ikke helt ferdig. 
 

    
 
SAK/33/22023/2024 Aktivitetsskap 

Vi diskuterte rundt det å sette opp et aktivitetsskap på 
Flaterhagan, hvor det ligger ting som baller, hoppetau ol. som 
man kan låne og bruke, og legge tilbake. Man bruker en APP for 
å få tilgang til skapet. Vi legger dette foreløpig på is, og 
prioriterer å få i stand Frisbee banen i lysløypa. 

    
Eventuelt:  
 

• Kommet inn forslag fra Holmsbutoget om støtte på kr. 7.500. 
Vedtak:  Styrets innstilling er at Holmsbu Vel ikke skal involvere 
seg i privat næringsliv ihht vedtektene § 8, noe vi mener 
Holmsbutoget AS er. 

• Diskusjon rundt strikkegruppen som er på BD huset hver tirsdag 
på formiddagen. Vellet sponser husleie for disse dagene. Det 
bør da reklameres for dette, slik at tilbudet er for alle. 

 
Neste styremøte tirsdag 21 mai kl 1800 



 


